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For immediate release

XC Chelsea Masters, in partnership with Club Skinouk, raises  $4,800 for elite local racers in Fundrace 2019, its fifth fundraiser edition.

XCCM amazed by the generosity of local ski community and retailers.

Ottawa, ON, January 18, 2019 - XC Chelsea Masters (XCCM), the region’s largest Masters cross-country ski club, in partnership with Cross-country ski Club Skinouk of Gatineau, fund-raised over $4,400 at Fundrace 2019, on Sunday, January 6st 2019.

This is the fifth time XCCM is making such as special contribution to the local cross-country community. After Nakkertok and Chelsea Nordiq, this year XCCM joined forces with Club Skinouk to host the event. The event was held at Relais Plein Air, and the race took place in the Gatineau Park.

120 skiers, from 8 to 67 years old, showed up to race the 900m sprint course. XCCM president Julie Coburn said “We are thrilled that Club Skinouk helped us made this year’s event the best ever in our entire fundraising history. This year, the money raised amounts to 40% of all the previous years’ contributions combined! This is truly a community builder event!”.

The racers set off in three waves: men, women and mixed. Teams of two completed three laps each on a course held in the Gatineau Park. Race results are posted on Zone4 and will count towards the NCD race series point competition. In fact, the real winners of this event are the following athletes:

· Antoine Cyr (Skinouk): $3,200 for his participation in the U23 World Championships in Lahti, Finland, January 20 to 27 2019.
· Zachary Connelly (Chelsea Nordiq): $1,600 for his participation in the Youth/Junior World Biathlon Championships in Osrblie, Slovakia, January 26 to February 3 2019.
Early February, an Award ceremony will be held at the Ottawa store of XCCM Gold Sponsor, Fresh Air Experience, 1291 Wellington St W, Ottawa. The date will be posted on XCCM WEB site.

The co-hosts wish to thank:
Their generous sponsors who made this event such a great success: Fresh Air Experience (Gold Sponsor), Peter Hamilton Sales (Madshus & Vauhti), Greg Christie’s Ski And Cycle Works, Rebec & Kroes, Les Fougères, Gatineau Nordique Sport, Sail, and XCCM members: Peter Ostrom, Ed Cottell, Trevor Plestid, Holly MacDonald, and Sandra Kiviaho.
Their collaborators who made the event possible: NCC, Demsis, Relais Plein Air.

Media contact: Liz von Moos, Director of Communications, xcchelseamasters@gmail.com.



Pour diffusion immédiate

XC Chelsea Masters, en partenariat avec le Club Skinouk, recueille 4 800 $ pour les coureurs élites locaux dans le cadre de Fundrace 2019, sa cinquième édition-bénéfice.

XCCM est surpris par la générosité de la communauté du ski et des détaillants.

Ottawa, ON, le 18 janvier 2019 - Le XC Chelsea Masters (XCCM), le plus grand club de ski de fond de la région pour les Maîtres, en partenariat avec le club de ski de fond Skinouk de Gatineau, a recueilli 
4 800 $ lors de Fundrace 2019, le dimanche 6 janvier 2019.

Cent vingt skieurs, de 8	à 67 ans, ont participé aux sprints de 900m. La présidente de XCCM, Julie Coburn, a déclaré : « nous sommes ravis que Skinouk nous ait aidé à tenir le meilleur évènement de l’histoire de Fundrace. Cette année, nous avons récolté l’équivalent d’environ 40% de tout l‘argent ramassé durant les 4 précédentes éditions combinées ! c’est vraiment un évènement rassembleur de la communauté ! »

C’est la cinquième fois que XCCM apporte une contribution spéciale à la communauté locale de ski de fond. Après Nakkertok et Chelsea Nordiq, cette année XCCM s’est associée au Club Skinouk pour organiser cet événement. L'événement a eu lieu au Relais Plein Air et la course s'est déroulée dans le parc de la Gatineau.

Les coureurs sont partis en trois vagues: hommes, femmes et mixte. Des équipes de deux ont effectué trois tours chacune sur un parcours tenu dans le parc de la Gatineau. Les résultats de la course sont affichés sur Zone4 et comptent pour la compétition de points de la série de courses NCD. Mais en fait, les vrais gagnants de cet événement sont les athlètes suivants:

· Antoine Cyr (Skinouk): 3 200 $ pour sa participation aux Championnats du monde des moins de 23 ans à Lahti, Finlande, du 20 au 27 janvier 2019.
· Zachary Connelly (Chelsea Nordiq): 1 600 $ pour sa participation aux Championnats du monde de biathlon à Osrblie, Slovaquie, du 26 janvier au 3 février 2019.
Début février, une cérémonie de remise des prix aura lieu au magasin d'Ottawa du commanditaire Or de XCCM, Fresh Air Experience, au 1291 Wellington St W à Ottawa. La date exacte sera affichée sur le site Web de XCCM.

Les co-hôtes souhaitent remercier:
Leurs généreuses entreprises commanditaires qui ont fait de cet événement un tel succès: Fresh Air Experience (sponsor principal), Peter Hamilton Sales (Madshus & Vauhti), Greg Christie’s Ski And Cycle Works, Rebec & Kroes, Les Fougères, Gatineau Nordique Sport, Sail, et les members de XCCM: Peter Ostrom, Ed Cottell, Trevor Plestid, Holly MacDonald, et Sandra Kiviaho.

Leurs collaborateurs qui ont rendu l’événement possible: NCC, Demsis, Relais Plein Air.

[bookmark: _GoBack]Contact média: Liz von Moos, directrice des communications, xcchelseamasters@gmail.com.
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